
                                                           

 

Beszámoló 

Környezettudományi Szakterületi Koordinátor 

Pánczél Balázs 

2017.05.12.-2017.10.03. 

„Itt van az ősz, itt van ujra, 

S szép, mint mindig, énnekem.” 

(Minden, amire második osztályból emlékszem) 

 

Félévkezdés 

Minden kezdet nehéz, de az idei különösen kacifántosra sikeredett. Laza Dániel kollégám 

kiváló elbeszélése miatt erre magam már nem térnék ki. Ennek ellenére - hogy őszinte legyek 

magamhoz és a képviselőtársaimhoz is -, idén lényegesen kevesebb feladatom volt a 

tanévkezdésnél. Mindez köszönhető a mentoraimnak. Míg tavaly ide-oda kapkodtam a fejem, 

hogy igyekezzek minél több mindenben segíteni a gólyáknak, idén elegendő volt a fő 

irányvonalat megmutatni a mentoroknak. Továbbá nagyban támaszkodhattam rájuk a 

beiratkozásnál és a kritériumtesztek megírásánál is, ahol a fentebb nem részletezett 

problémákon kívül egyéb lényeges hiba nem lépett fel.  

Félek, hogy az elkövetkezendő szemeszterekben általános problémát fog okozni az új tantervi 

háló, mivel nem minden oktatóhoz jut el az információ, hogy bizony órát kellene tartani. 

Szerencsére sikerült orvosolni az ilyesfajta ügyeket még időben. 



A szeptember az összeszokásról, a csapatépítésekről és a bulikról szólt, nem igazán akartam 

egyéb – nehezebben emészthető – eseménnyel traktálni a népet.  

 

TeSzedd 

Bizonyára már hallottatok erről a nagysikerű szemétgyűjtő akcióról, ahol nagy örömömre 

többen is (nem csak ELTE-sek) megjelentek az esős vasárnap ellenére és 8 zsák szeméttől 

szabadítottuk meg a Campust. 

 

A folytatás 

Mindenekelőtt ideje egy SzaCs ülést tartanunk, amin a gólyák is részt vesznek, hiszen fontos a 

véleményük, milyen elképzeléseik vannak a szakos eseményekről. 

Tavaly viszonylag nagy sikere volt az „Irányzatok a környezettudományokban” első 

előadásának, így ezt szeretném folytatni, remélem számíthatok Zsilák Borbála segítségére is. 

Örömmel jelenthetem, hogy a KKlub még mindig él és virul, a kapcsolata a szakterülettel 

remélhetőleg a jövőben is gyümölcsöző marad. 

 

Köszönöm, hogy végig olvastad (?) a beszámolómat, ha bármi elintéznivalód van velem, keress 

bizalommal! 
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